

D D M M Y Y Y Y

Serial No. \_\_\_\_\_

RAKBANK Account*	_____	رقم الحساب*
Name(s)*	_____	الاسم (الأسماء)*
Processing Type	Express <input type="checkbox"/> السريعة Normal <input type="checkbox"/> العادية	طريقة معالجة الخدمة
Refer to Business Banking Service & Price guide for relevant service charges.		
<input type="checkbox"/> I confirm that I have read and understood the Business Banking Service and Price guide that is related to my request, and I authorize the bank to debit my account number stated above towards charges for the service requested.		
يرجى مراجعة دليل الخدمات المصرفية للأعمال والأسعار لمعرفة رسوم وتكاليف الخدمة ذات الصلة <input type="checkbox"/> أقر بأنني قد قرأت وفهمت دليل الخدمات المصرفية للأعمال والأسعار المتعلقة بطلبي، وأفوض البنك بالخصم من رقم حسابي المذكور أعلاه مقابل رسوم الخدمة المطلوبة.		

**REQUEST TO CHANGE(S) طلب التغيير (التغييرات)**

From من	To إلى
<input type="checkbox"/> Company Name Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____	<input type="checkbox"/> اسم الشركة Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____
<input type="checkbox"/> Legal Type _____	<input type="checkbox"/> النوع القانوني _____
<input type="checkbox"/> Shareholding Pattern Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____	<input type="checkbox"/> نمط المساهمة Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____
<input type="checkbox"/> Authorized signatory(ies) Change Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____	<input type="checkbox"/> تغيير المفوض (المفوضين) بالتوقيع Name(s) الاسم (الأسماء) _____ _____
<input type="checkbox"/> Company Activity _____	<input type="checkbox"/> نشاط الشركة _____
<input type="checkbox"/> Others _____	<input type="checkbox"/> غيرها _____

**WARNINGS تحذيرات**

In case of any of the following scenarios, your Business Account will be on hold until the request is successfully processed.	في حالة حدوث أي من السيناريوهات التالية، سيتم تعليق حساب الأعمال الخاص بك حتى يتم معالجة الطلب بنجاح.
• CHANGE IN SIGNATORIES (ADDITION and DELETION OF SIGNATORIES)	• التغيير في المفوضين بالتوقيع (إضافة وحذف أي من المفوضين بالتوقيع)
• CHANGE IN SIGNING INSTRUCTION - SINGLY TO JOINTLY	• التغيير في تعليمات التوقيع - من فردي إلى مشترك
• DELETION OF LOAN SIGNATORY / GUARANTOR	• حذف المفوض بالتوقيع / الضامن على القرض
• DELETION OF POA / SIGNATORY	• حذف الموكل / المفوض بالتوقيع

**APPLICANT(S) DECLARATION & SIGNATURE إقرار وتوقيع مقدم الطلب (مقدم الطلب)**

<p>I/We declare and confirm that all information/ details provided by me/us in this Profile Change Request Form is true, complete, updated and accurate and I/we have not withheld any material fact/ information. I/We also undertake to provide the Bank with any additional information as required by the Bank from time to time and advise the Bank in writing if any of the information/details provided in this Profile Change Request Form is changed, to ensure that the Bank holds current information at all times. I/We understand and agree that if there is any change in the Authorised Signatories as stated above, I/we shall immediately inform the Bank in writing. I am/ We are aware that the Bank's existing records will be updated only after verification of the supporting documents submitted by me/ us, to the Bank's satisfaction. I/We hereby confirm that the Bank shall have no liability whatsoever for acting on my/our request to effect the profile change and undertake to indemnify the Bank against all losses, expenses, damages, claims and demands which the Bank may suffer as a result of it acting on the basis of this profile change request. I/We further confirm that the applicable terms and conditions and any other documents (as amended from time to time) executed by me/ us in respect of any banking services availed by me/ us from the Bank shall continue to be binding on me/ us and shall remain in full force and effect even after the profile change request has been implemented by the Bank.</p>	<p>أقر/نقر وأؤكد / ونؤكد بأن جميع المعلومات/ التفاصيل المقدمة من قبلي/ قبلنا في نموذج طلب تغيير الملف الشخصي هذا صحيحة وكاملة ومحدثة ودقيقة وأنا/ نحن لم نحجب/ نحجب أي حقيقة/ معلومات مهمة. كما أتعهد/ نتعهد بتزويد البنك بأي معلومات إضافية يطلبها البنك من وقت لآخر وإبلاغ البنك كتابياً في حالة تغيير أي من المعلومات/ التفاصيل الواردة في نموذج طلب تغيير الملف الشخصي هذا، للتأكد من أن البنك يحتفظ بالمعلومات الحالية في جميع الأوقات. أوافق/ نوافق على أنه في حالة حدوث أي تغيير في المفوضين بالتوقيع كما هو مذكور أعلاه، فإنني/ إننا سأخطر/ سنخطر البنك خطياً على الفور. أنا/ نحن أدرك/ ندرك أنه لن يتم تحديث السجلات الحالية للبنك إلا بعد التحقق من المستندات الداعمة المقدمة من قبلي/ من قبلنا، إلى البنك بما يرضيه. أؤكد/ نؤكد بموجب هذا أن البنك لن يتحمل أي مسؤولية من أي نوع عن التصرف بناء على طلبي/ طلبنا لإجراء تغيير الملف الشخصي واتعهد/ ونتعهد بتعويض البنك عن جميع الخسائر والتلفقات والأضرار والمطالبات والمطالب التي قد يتكبدها البنك نتيجة لتصرفه على أساس طلب تغيير الملف الشخصي هذا. أنا/نحن نؤكد بأن الأحكام والشروط المطبقة وأي وثيقة أخرى (يتم تعديلها من وقت لآخر) تم تنفيذها من قبلي/قبلنا بخصوص أي خدمات مصرفية تم طلبها من البنك ستظل ملزمة لي/لنا وتبقى بكامل فاعليتها حتى بعدما تم تفعيل طلب خدمة تغيير الملف الشخصي من قبل البنك.</p>
--	--

\* Mandatory Fields  
\*\* Charges Apply, refer Service and Price Guide

\* حقوق الزامية  
\*\* تطبق الرسوم، راجعوا دليل الخدمات والأسعار

Authorized Signatory 1	المفوض بالتوقيع 1
Signature	التوقيع
Name _____	الاسم Date _____
	التاريخ

Authorized Signatory 2	المفوض بالتوقيع 2
Signature	التوقيع
Name _____	الاسم Date _____
	التاريخ

Authorized Signatory 3	المفوض بالتوقيع 3
Signature	التوقيع
Name _____	الاسم Date _____
	التاريخ

Company Stamp	ختم الشركة